
Sinološko društvo Yuan
Aškerčeva 2
1000 LJUBČJANA

ZAPISNIK 1. REDNEGA OBČNEGA ZBORA SINOLOŠKEGA DRUŠTVA YUAN

12. 1. 2015, Ljubljana, Filozofska fakulteta UL, študentski prostor R1B

Predsednik društva: Jošt Švab

Prisotnih 17/23 aktivnih članov: Miha Bašin, Neža Batagelj, Saša Istenič, Rok Kranjc, Maja Krmelj, 
Andreja Lampret, Neža Loštrek, Matjaž Medvešek, Martin Novakovič, Maja Piuzi, Jana S. Rošker, Asja 
Skok, Ping Su, Vid Štumberger, Jošt Švab, Matej Zima, Martin Žnidaršič.

DNEVNI RED:

1. Pregled aktivnosti društva v letu 2014
2. Program dela v 2015
3. Finančni načrt in zaključni račun
4. Volitve organov društva
5. Razno

Začetek občnega zbora: 14.00

Sestanek je vodil Matej Zima, kandidat za mesto predsednika Sinološkega društva Yuan. Po uvodnem 
nagovoru smo nadaljevali s točkami dnevnega reda.

1. Zaradi nedejavnosti društva v preteklem akademskem letu, se je večina dejavnosti izvajala 
preko fakultete (npr. brucovanje) in preko Tajvanskega raziskovalnega centra (v nadaljevanju 
TRC). Saša Istenič, predsednica TRC, je pripravila hiter pregled lanskoletnih dogodkov (npr. 
pink ponk turnir, EATS konferenca, srečanje s tajvanskimi študenti,...

2. Uspešno smo že izpeljali brucovanje v Rogu, zato smo se strinjali, da se naslednje akademsko 
leto organizacije lotimo na podoben način, ampak raje na Metelkovi. V načrtu je še izvedba 
naslednjih dogodkov: 

- Praznovanje kitajskega novega leta 春節 za člane društva (18. februar): Rok Kranjc je v ta 
namen prijazno ponudil svojo hišo v Gameljnah. Potrebno je pripraviti zabavni program 
(predlogi: kaligrafija, pink ponk, majiang, obvezno izdelovanje jiaozijev).

- Simpozij (september/oktober): Matjaž Medvešek je poročal o prejšnjih simpozijih v 
organizaciji društva. Lahko pomaga z organizacijskimi nasveti in kontakti. Strinjamo se, da 
začnemo z manjšim projektom, kjer bodo ciljna publika in predavatelji predvsem študenti.
Potrebno je čim prej rezervirati CŠOD.

- Filmski večer: Z odhodom Matjaža Vidmarja iščemo nove voditelje teh večerov. 
Izpostavljena je bila tudi problematika kršenja avtorskih pravic, ki nastane z 
nepooblaščenim javnim predvajanjem. 

- Študentski dnevi (april): V sklopu tega študenti predstavljajo svoj študij in izvajajo različne
delavnice. Predlagano je bilo, da se to poveže z informativnimi dnevi februarja in se 
bodoče bruce povabi na delavnice kitajskega jezika in kulture. Konkretnih predlogov in 
prostovoljcev še nimamo.



- Serija predavanj iz tajvanskih študij na Dunaju (letni semester): TRC študentom nudi 
subvencijo za obisk predavanj na dunajski univerzi. Zainteresirani študenti se javijo Saši 
Istenič in se z njo dogovorijo o točnem znesku subvencije (odvisno od cene prevoza in 
nastanitve). V primeru, da se za eno predavanje zanima več članov društva, lahko 
organiziramo skupni prevoz.

- Konferenca EATS, Poljska, Krakov, 7.-10. april: V sodelovanju s TRC želimo že tretjič 
zapored organizirati ekskurzijo na konferenco EATS. TRC nudi delno sofinanciranje 
stroškov. Predlagan rok za prijavo: 10. februar.

- Oddelčni piknik (konec maja): Poiskati je treba prostor. 
- Sodelovanje z društvom Touhou: Po uspešno izpeljanem brucovanju, želimo še naprej 

sodelovati z japonološkim društvom Touhou. Matej Zima je poročal o zadnjem sestanku 
društva Touhou, ki želi organizirati dan azijske kulinarike na Zbiljah. Predlagano je bilo, da 
se to izpelje kot del dogodkov ob 20. obletnici oddelka AAŠ. Jana S. Rošker je predlagala, 

da se kulinarični dan izvede ob prazniku sredine jeseni 中秋節, 27. septembra.   
3. Finančno stanje društva je slabo, na računu je 100€. TRC lahko še naprej sponzorira dogodke 

povezane s Tajvanom.  Nujno je najti več sponzorjev. Predlogi: Konfucijev inštitut 
(soorganizacija dogodkov), ambasada LRK v Sloveniji (treba jim je poslati dopis in jim 
predstaviti društvo in njegovo delovanje; sofinanciranje dogodkov kot je kulinarični 
dan/praznik sredine jeseni), različna podjetja (denarna ali materialna donacija, v primeru 
slednje se lahko organizira srečelov). Vid Štumberger je povedal, da se do marca lahko 
prijavimo na sofinanciranje s strani ŠS. Martin Novakovič je dodal, da je rok prijave za 
sofinanciranje s strani ŠOF vsako leto v oktobru. Podan je bil tudi predlog o uvedbi minimalne 
članarine.

4. Kandidati za organe društva so naslednji:
- predsednik: Matej Zima
- podpredsednica: Maja Krmelj
- tajnica: Andreja Lampret
- blagajničarka: Saša Istenič
- voljeni člani: Aleša Čuk Antičevič, Martin Žnidaršič, Rok Kranjc
- nadzorni odbor: Neža Loštrek, Mitja Podreka, Matjaž Medvešek (izmed sebe morajo 

izvoliti predsednika komisije)
- disciplinska komisija: Neža Loštrek, Mitja Podreka, Matjaž Medvešek (izvoliti morajo 

predsednika komisije)
- predsednica sekcije Tajvanski raziskovalni center: Saša Istenič

Volitve so bile javne in zaradi nesklepčnosti so hkrati potekale tudi prek mailing liste društva 
yuan@lists.kitaj.net. Kandidati so bili sprejeti z večino glasov.

Seja je bila zaključena ob 15.45 uri.

V Ljubljani, 31. januarja 2015

Zapisnikarica: Maja Krmelj Overovatelja:  Andreja Lampret, Vid Štumberger


